
Oświadczenie złożone 
przez senator Barbarę Borys-Damięcką 

Oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana 
Zdrojewskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Składam oświadczenie w sprawie przywrócenia pełnych funkcji rezydencjalnych muzeum 
wilanowskiemu i pałacowi w Wilanowie. 

Przedstawiam dokumenty, które najwłaściwiej i najjaśniej wyłuszczą problem do tej pory ciągle 
niezałatwiony*. 

Moje pytanie powinno brzmieć tak: dlaczego dotychczas Pana poprzednicy przez kilka lat 
okazywali obojętność i brak zainteresowania, mimo wielu interwencji? Oczywiście pytanie jest 
retoryczne. 

Zwracam się do Pana o możliwie szybką interwencję, jeśli nie jest jeszcze na to za późno, 
sprawa ciągnie się bowiem od 2004 r. Proszę również o zainteresowanie nią ministra skarbu, 
który być może ma odpowiednie instrumenty do pomyślnego jej zakończenia. 

Rozwodzenie się nad wagą i znaczeniem, jaką dla kultury polskiej i europejskiej mają tej klasy 
zabytek pałacowy i muzeum, byłoby z mojej strony nieprzyzwoite. 

Z poważaniem 
Barbara Borys-Damięcka 
senator RP 
 


